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Abstract (en)
Described are low-foam aqueous textile auxiliaries comprising (a) a nonionic surfactant of the formula (1) (b) a nonionic surfactant of the formula (2)
(c) a polymeric compound of an ethylenically unsaturated sulphonic or carboxylic acid or anhydride, (d) a hydrotroping agent and optionally (e) an
aliphatic, saturated monoalcohol. The textile auxiliaries are suitable for use as dispersants and for wetting, washing and/or bleaching fibre materials.

Abstract (de)
Beschrieben werden schaumarme, wässrige Textilhilfsmittel, enthaltend (a) ein nichtionogenes Tensid der Formel (1), (b) ein nichtionogenes Tensid
der Formel (2), (c) eine polymere Verbindung aus einer ethylenisch ungesättigten Sulfonsäure oder Carbonsäure oder deren Anhydrid, (d) ein
Hydrotropiermittel und gegebenenfalls, (e) einen aliphatischen, gesättigten Monoalkohol. Die Textilhilfsmittel eignen sich als Dispergiermittel und
zum Netzen, Waschen und/oder Bleichen von Fasermaterialien.
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